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  R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
Nr. IC 6/1115 din 31.01.2013 

          
 

PROCES – VERBAL 
 

Încheiat astăzi 30 ianuarie 2013 în şedinţa ordinară a  
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data de 
30 ianuarie 2013 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului Administrativ al 
Judeţului Bistriţa-Năsăud, începând cu ora 15.00. 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr. 13 din 24 ianuarie 2013, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 30 ianuarie 2013 în 
scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat şi la sediul instituţiei şi 
pe site-ul www.portalbn.ro .  

Din partea aparatului de specialitate participă: Mica Oprea – Director 
executiv al Direcţiei administraţie locală; Tiniş Viorel – Director executiv; Deac 
Raluca – Director executiv; Hasnăş Veronica – Şef serviciu; Michiu Victor – Arhitect 
şef; Jurje Ana – Şef serviciu, Lungu Remus – consilier; Răscol Maria – consilier 
asistent, Vereş Paul – consilier, Palade Ionela – consilier asistent.  

În calitate de invitaţi participă: Cotfas Liliana – Director Serviciul Public 
Comunitar de Evidenţa Persoanelor; Ioan Pintea; Gavril Ţărmure; Mihuţ Ioan 
Daniel – director adjunct Camera Agricolă Judeţeană Bistriţa-Năsăud; 

În calitate de invitaţi participã şi reprezentanţi ai mass-media.   
            

* 
 

În sală sunt prezenţi 11 consilieri judeţeni şi domnul preşedinte Emil Radu 
Moldovan. 

Lipsesc următorii consilieri judeţeni Bugnar Ramona Cristina, Bumbu Mihai 
Adrian, Curteanu Eugen-Dicones, Lăcătuş Emil, Marc Vasile, Moldovan Andrei 
Valentin, Montoiu Gabriela-Cătălina, Negruşeri Vasile, Peter Luca, Rogozan Florin 
Grigore, Runcan Anton Claudiu, Săsărman Monica, Sighiartău Robert Ionatan, 
Todea Ştefan, Urîte Florin-Radu. 
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Următorii consilieri judeţeni şi-au depus cererile de demisie şi anume: 
1. Dolha Nechita Stelian – cerere de demisie înregistrată la Consiliul 

Judeţean Bistriţa-Năsăud sub nr. VII/9916 din 27.12.2012 
2. Deneş Ioan – cerere de demisie înregistrată la Consiliul Judeţean Bistriţa-

Năsăud sub nr. VII/9907 din 27.12.2012 
3. Pană Adriana Doina – cerere de demisie înregistrată la Consiliul Judeţean 

Bistriţa-Năsăud sub nr. VII/9898 din 27.12.2012 
4. Suciu Vasile Daniel – cerere de demisie înregistrată la Consiliul Judeţean 

Bistriţa-Năsăud sub nr. VII/9938 din 27.12.2012 
La şedinţă mai participă şi doamna Cîrcu Mirela Maria, domnul Lupşan 

Nicolae Grigore şi domnul Puica Vasile propuşi pentru a fi validaţi consilieri 
judeţeni urmare vacantării unor mandate. 

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Sărut mâinile, bună ziua. Mă bucur să vă revăd în noul an la prima şedinţă 

ordinară a Consiliului judeţean. Aveam o ordine de zi fructuoasă, cu mai multe 
probleme procedurale privind validarea colegilor noi care vor ocupa locurile lăsate 
de colegii noştrii care au fost aleşi parlamentari. Sigur nici nu ştiu dacă este de 
zâmbit, de plâns, poate că jurnaliştilor le era dor de o astfel de şedinţă după o 
jumătate de an. Din păcate gestul colegilor noştri creează cel puţin o situaţie 
foarte delicată. La punctul 34 de pe ordinea de zi avem un Proiect de hotărâre 
privind aprobarea participării Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud, în calitate de 
partener, la depunerea unui proiect de cooperare internaţională “ Via Fabula”  
(Traseul turistic european al basmelor, poveştilor şi legendelor din regiunile 
partenere) iniţiat de Consiliul Judeţean Kassel, Germania. 

Ştiţi că avem un protocol de înfrăţire cu judeţul Kassel din Germania, am 
discutat şi toată lumea şi-a exprimat unanim acordul că trebuie să facem paşi în a 
promova judeţul Bistriţa-Năsăud din punct de vedere turistic, judeţul Kassel şi-a 
arătat intenţia de a avea un proiect de colaborare, au înţeles şi situaţia noastră 
economică şi financiară şi au acceptat să fim parteneri în proiect fără a avea o 
cotă de cofinanţare financiară, ci doar prin prezenţa specialiştilor din consiliul 
judeţean şi din instituţiile din subordine ca şi cotă de participare la acest proiect. 
Termenul de depunere este mâine, ei aşteaptă de la noi un răspuns pozitiv, din 
păcate noi nu întrunim condiţiile legale să aprobăm acest Proiect de hotărâre şi 
absenţa colegilor noştri costă destul de mult din punctul acesta de vedere  şi eu 
regret foarte mult că nu au înţeles nimic din tot ceea ce s-a întâmplat în ultima 
perioadă, nu au înţeles nimic din modul în care electoratul din România i-a 
sancţionat. Din păcate continuă modul de a face politică a unui domn, al cărui 
nume nu o să-l pomenesc, care de asemenea nu a înţeles nimic când a pierdut 
alegerile în Colegiul 3 într-un mod usturător, ţinând cont că deţineau 12 primării 
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din care 15 formează acel colegiu şi promovează în continuare circ. Eu nu o să 
răspund la astfel de lucruri. Mai mult decât atât mai sunt cel puţin 3-4 proiecte 
care sunt extrem de importante, ştim cu toţii care este importanţa derulării 
proiectului de derulare a Sistemului de management integrat al deşeurilor din 
judeţul Bistriţa-Năsăud. Azi trebuia să ratificăm şi contractul semnat în urma 
procedurii de achiziţie prin licitaţie publică a administratorului depozitului de la 
Tărpiu, care trebuia să-l pună în funcţiune pe data de 18 februarie. Ei aveau 
nevoie de acest document pentru a se putea licenţia, a depune documentaţie 
pentru a obţine avizele şi autorizaţiile necesare. Ştim cu toţii că depozitele 
temporare sunt deja neîncăpătoare, avem o situaţie dezastruoasă din punct de 
vedere a deşeurilor şi din nou absenţa colegilor noştrii la şedinţă ne va crea din 
punct de vedere administrativ nouă şi firmei care a câştigat licitaţia o problemă 
care va întârzia dschiderea depozitului ecologic de la Tărpiu. Mai mult decât atât în 
momentul de faţă, după cum ştiţi la început de an se lucrează la bugete, azi avem 
pe ordinea de zi 2 Proiecte de hotărâri prin care stabileam nivelul taxelor locale şi 
ale celor special, documente care trebuiau să ajungă la Direcţia de Finanţe şi la noi 
pentru a putea să lucrăm pe propunerea de buget. De asemenea la punctul 29 un 
Proiect de hotărâre privind stabilirea veniturilor/preţurilor medii la produsele 
agricole pentru  evaluarea în lei a arendei pe anul 2013, ştiţi că sunt foarte mulţi 
oameni mai ales din zona rurală care arendează terenurile, concesionează şi de 
hotărârea noastră depinde continuarea acestei activităţi economice a celor care 
sunt investitori în zona agricolă care concesionează şi arendează terenul pentru că 
pe baza acestor preţuri se fac contractele de arendă şi de concesionare. Sunt doar 
câteva din lucrurile care erau extrem de importante pentru şedinţa ordinară de azi 
a Consiliului judeţean. Eu aş vrea chiar dacă astăzi doar în calitatea de invitaţi să-i 
felicit pe cei trei colegi ai noştrii care mai devreme sau mai târziu ni se vor alătura 
în plenul Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud, doamna consilier Mirela Cîrcu, 
domnul consilier Nicolae Lupşan şi domnul consilier Vasile Puica, doi oameni care 
au în spate mulţi ani de administraţie şi care îşi vor putea aduce aportul prin 
experienţa lor la calitatea deciziilor care le vom lua în viitorul Consiliu judeţean. Pe 
domnul vicepreşedinte desemnat şi încă neales nu îl felicit încă, îl voi felicita când 
va primi votul colegilor noştrii consilieri judeţeni. Ţinând cont de lipsa colegilor, o 
să-i dau cuvântul şi domnului prefect şi pe urmă o să declarăm închisă întâlnirea 
noastră şi o să convocăm conform legii în timpul care este prevăzut în legislaţie 
şedinţa ordinară din luna februarie care în mod normal ar fi trebuit să aibă loc la 
finalul lunii februarie în ultima miercuri, aşa cum frumos am stabilit toţi aici în 
unanimitate, dar ea va fi convocată pentru săptămâna viitoare. 

 Domnule prefect vă felicit şi pe dumneavoastră pentru prima prezenţă în 
calitate de prefect la şedinţa de Consiliu judeţean, îmi pare rău că se începe cu 
stângul, vă acord cuvântul şi vă mulţumim pentru prezenţă. 
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Ioan Ţintean: - prefect – 
 Sărut mâna doamnelor, bună ziua domnilor consilieri. Şi eu regret alături de 

domnul preşedinte că la prima şedinţă la care am venit cu mult entuziasm şi 
determinare să fiu alături de domniile voastre pentru a asista la punerea în operă 
a programului de guvernare local, însă se întâmplă pentru că aici se face şi 
politică, în Consiliul judeţean se întâmplă şi fenomene de genul acesta. Eu vreau 
să vă mărturisesc că totuşi sunt optimist şi am convingerea încă de astăzi că la 
prima şedinţă va fi întreg consiliu prezent şi că ceea ce dumneavoastră aveţi de 
făcut privind validările şi numirile în funcţii de conducere se vor face şi lucrurile se 
vor rezolva în perioada imediat următoare. Eu ştiu că domnul preşedinte Moldovan 
şi dumneavoastră când s-a pus problema validării unui nou consilier din partea 
opoziţiei să zicem aşa nu aţi avut nici o îndoială şi aţi fost de acord şi aţi validat la 
prima şedinţă când s-a pus în discuţie consilierul respectiv. Mă aşteptam şi din 
partea opoziţiei să răspundă afirmativ şi să vină la prima şedinţă. În fine, doar atât 
mai vreau ca astăzi cu ocazia înalţilor ierarhi Vasile, Grigore şi Ioan, deşi aş fi dorit 
la un pahar de şampanie să ne felicităm prin numiri şi dobândiri de funcţii, 
probabil amânăm această festivitate pentru săptămâna viitoare, şi vă spun la mulţi 
ani, sănătate cu ocazia zilei numelui onomastic şi vă doresc in continuare succes.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Constat că vina totuşi îmi aparţine mie şi secretarului judeţului, care nu am 

ţinut cont că azi este sărbătoare şi i-am invitat la lucru pe colegii nostril şi o să 
ţinem cont să nu-i mai chemăm în zile de sărbătoare la lucru. Domnule consilier 
Popescu, am înţeles că vreţi să interveniţi. 

Grigore Dorin Popescu: - consilier judeţean – 
Profit de faptul că sunt şi eu un pic de sfânt şi cred că din punct de vedere a 

Grigorilor şi a Vasililor nu este nici o problemă din partea Ionilor este. Deci am 
constatat încă odată că există ioni pozitivi şi ioni negativi. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mai sunt alte intervenţii din partea colegilor?  

Atunci vă doresc o după masă plăcută. 
 

 P R E Ş E D I N T E,     SECRETARUL JUDEŢULUI, 
        Emil Radu Moldovan              Iosif Redl 
                
 
 
 
 
 
Intocmit: consilier asistent Răscol Maria ______ 


